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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem kaphat több kedvezményes díjszabású 
áramot a gázt nem használó háztartás?" 

Tisztelt Miniszter úr!

 

Dömötör Csaba, a Miniszterelnöki Kabinetiroda parlamenti államtitkára a Kossuth rádió július 17-
én  sugárzott,  Vasárnapi  újság  című  műsorában  úgy  fogalmazott,  hogy  még  dolgoznak  a
szakemberek az új rezsivédelmi szabályok részletein, de külön foglalkoznak azok helyzetével, akik
csak áramot fogyasztanak, gázt pedig egyáltalán nem, vagy csak nagyon keveset használnak.

Ezzel szemben Dr. Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter október 22-én már úgy
fogalmazott,  hogy  a  fűtéshez  is  áramot  használók  további  segítséget  nem  várhatnak,  mert  a
kormány ennyire képes.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1.  Miért  nem  képes  olcsóbb  villamos  energiát  biztosítani,  amikor  a  Paksi  Atomerőmű  12
forint/kWh-ért  megtermeli  a  teljes  magyar  lakosság,  sőt  a  közszolgáltatások egy része  számára
szükséges áram mennyiségét?

2. Hogyan fordulhat elő, hogy a kormány csak ennyire képes, amikor a holland gáztőzsdén a nyári
hónapokban  tapasztalt  350-ről  100  euró/MWh-ra  zuhant  a  villamos  energia  termeléséhez  is
szükséges gáz ára?

 

Várom válaszát, tisztelettel

Dr. Tóth Bertalan
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